
Referat af bestyrelsesmøde i afd. 7 
den 2. februar 2023 i Lærkehuset 

 
Mødt Christian, Inge Marie, Elin og Laila 
 
 
1. Siden sidst 
På grund af fraflytning fra afd. 7 stopper Inge Marie i bestyrelsen. Elin Madsen, Lærkevej 55, 
overtager hendes post. 
 
Udlejningen af Lærkehuset vil pr. 01.03.2023 varetages af Jørn Madsen, Lærkevej 17.  
 
2. Bestyrelsens opfølgning af forslag fra beboermødet den 12. september 2022 
 a. Eltavler 
 Der er igangsat en plan for udskiftning af eltavler, stikkontakter og jordspyd. 
 Der vil blive udsendt breve ud til beboerne om tidspunkt, hvor NAB skal ud for at se 
 hvor og hvor mange der skal udskiftes. 
 
 b. Udskiftning af vinduer i entre som kan åbnes. 
 Det udskydes på grund af at der er så mange andre ting, der er vigtigere. 
 
 c. Karnappen/kvist renoveres. 
 Der bliver undersøgt, hvor meget det vil koste, da man vil have nye vinduer og der 
 skal isoleres. Det vil sige, at hele kvisten skal laves om. 
 
 d. Trappen ved hoveddøren 
 Trappen ved hoveddøren bliver renoveret i 2023 
 
 
3. Udskiftning af hæk 
Udskiftning af de gamle hække bliver et forslag fra bestyrelsen til næste beboermøde i 
september. 
 
 
4. Lærkevej 65 
Der vil blive set på, om Lærkevej 65 skal laves om til en lejlighed. 
 
 
5. Chikane ved Lærkevej 75 
Bestyrelsen har bedt NAB om at få den fjernet, så der bliver en parkeringsplads mere, 
Det bliver der set på, da kommunen står for det. 
 
 
6. Garage ved Søvej 
Taget på garage har det ikke så godt. Er blevet sat i gang. 
 
 


